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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2021-05-06

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg fr o m §6

Ordförande FARM Eric Carlsson
Vice ordförande F6 Jacob Burman

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:04!

§2 Val av justerare Albert Vesterlund väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Ändring i ekonomisk
policy

David vill höja sektionsföreningarnas representationsplaggsbudget till 150 kr/person
istället för 100 kr/person. Han menar att den nuvarande budgeten knappt räc-
ker till något plagg. Bemelie undrar om tanken är att FIF och Foton fortfarande
ska vara undantagna från gränsen och ha 200 kr/person i budget. David svarar
ja och motiverar det med att Fotons byxor kostar 200 kr och att FIF:s idrotts-
kläder säkert kostar mer än 150 kr. Bemelie tycker att det är onödigt att ha
undantag och yrkar på att höja gränsen till 200 kr/person för alla sektionsför-
eningar. David tycker att det blir bra och påpekar att den extra kostnaden det
medför är småpengar för sektionen.
Beslut: Att ändra gränsen för representationsplaggskostnad för sektionsföre-
ningarna i den ekonomiska policyn till 200 kr/person.

§5 Ändring i Game Boys
arbetsordning

Joseph säger att det fortfarande står i Game Boys arbetsordning att de är en
funktionärspost. Han yrkar på att ändra deras status till sektionsförening så
att det stämmer överens med reglementet.
Beslut: Att ändra Game Boys status i arbetsordningen till sektionsförening.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Sjemelie höll i JämF-aspning igår och har fått en hel del mail, bland annat
frågor om tygmärken och om ekonomi.
Sofia har varit i kontakt med SG Fysik tillsammans med Bemelie. De ska träffas
på måndag och påbörja kontakten lite innan det senare mötet om Focus.
Albert har mixtrat med maillistor så att de ska bli lättare att använda i fram-
tiden.
Bemelie tycker att responsen hon och Sofia fick under kontakten med SG Fy-
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sik var väldigt bra. De hade även ett möte med vår inspektor, Thomas, om
Focusfrågan i tisdags. Thomas lyfte att institutionen ska starta en jämlikhets-
arbetsgrupp där de vill ha med en studentrepresentant. Bemelie tycker att det
låter utmärkt för JämF. Hon har även mailat med Chalmers Fastigheter om
stolparna under Övergången och frågat om vi kan få en nyckel till dem; de kan
vara ganska i vägen när vissa arr ska hållas. Frågan vidarebefordrades.
Joseph har skrivit motionssvar och fått in de sista nycklarna från LP3.
David har haft en körig vecka. Det har varit lite förvirrat kring det nya ljudsy-
stemet till Focus; DP verkar vara inne på ett PA-system, men David tänkte att
det handlade om ett vanligt stereosystem. Utöver det har han gjort ”tråkiga
kassörsgrejer”.

§6.2 DP Isabella har skrivit verksamhetsberättelse för LP3 och DP har planerat inför
sitt inval. Isabella är taggad på ett sektionsmöte för första gången.

§6.3 FnollK Emma var med på Gasquerådet igår och fick alla sina förstahandsval inför
mottagningen. Hon säger att Ludwig hade en big brainlösning för det hela,
men han är inte här för att ta åt sig äran.

§6.4 F6 F6 har inte så mycket att göra nu för tiden. De fick som sagt tiderna de ville
ha på Gasquerådet.

§6.5 SNF SNF har planerat inför överlämning.

§6.6 Foc Foc har planerat inför sektionsmötet och sett över möjligheten att ha en ohmsits
i sommar.

§6.7 FARM FARM har tryckt repplagg såhär halvvägs in i verksamhetsåret. De har fortsatt
kontakta företag inför FARM-mässan och har nu bokat in åtta stycken; de
kommer gå plus oavsett om mässan blir digital eller fysisk. Imorgon ska de
kolla på Bonsai med AO.

§7 Inforunda

§7.1 KU På KU pratade kåren om sitt ekonomipaket och sa att de börjar bli klara med
det. Ekonomipaketet är en struktur med bokföring och liknande som sektio-
nerna kan ansluta sig till. Gör man det kan man ta hjälp av kårens anställda
ekonomer i bokföringsfrågor. Det pratades också om kårappen (som verkar drö-
ja), massvaccinationen i kårhuset, ett potentiellt uppköp av Fysiken samt en
pressträff med FHM 17/5 som ska ge besked om hur det blir till höst.

§7.2 SEF David var inte med på SEF, men har läst protokollet. Han hade hoppats att
få veta mer om ekonomipaketet, men det diskuterades tydligen inte alls. David
tycker att SEF inte brukar vara särskilt givande och funderar på att skriva ett
mail till VO med synpunkter.

§7.3 Ny prorektor Chalmers ska få en ny prorektor. ”Jättekul” säger Bemelie och förklarar att
prorektor ≈ vicerektor. Den nya prorektorn var tidigare prefekt på Data-/IT-
institutionen och verkar studentvänlig.

§7.4 SI-pass Oliver berättar att SI-passen ska läggas ner för F och TM till nästa år. Tidigare
år har SNF hållt SNF-räknestugor, men de hoppade över det i år eftersom
ettornas schema var alldeles för fullt. Weidow och Julie är intresserade av att
ta upp dem igen i någon form.
Sjemelie undrar varför SI-passen läggs ner. Oliver tror att det mest är en kost-
nadsfråga. Bemelie påpekar att SI-ledare får en liten utbildning till skillnad
från SNF:s räkneövningsledare. Hon tror det vore bra om programmen erbjöd
något liknande för dem.
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§8 Övriga frågor

§8.1 Ändring i preliminär
budget

David vill att den preliminära budgeten ska reflektera den nya ändringen i
ekonomisk policy. Han yrkar på att Styret ska ställa sig bakom ändringen.
Beslut: Att ändra den preliminära budgeten för att reflektera ändringen i
ekonomisk policy.

§8.2 Plåtskåpet Joseph undrar om någon mer än David minns att vi bestämde att Game Boy
skulle köpa ett plåtskåp för sina spel. Sjemelie och Isabella tycker att det låter
bekant, men kommer inte ihåg när och hur de hörde det.
David flyttar fokus från sig själv och påpekar att vi behöver en ny hylla för
Game Boys spel om vi ersätter plåtskåpet. Han undrar om DP vill kolla på
det. Isabella säger visst.

§9 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:12!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Albert Vesterlund
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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